
Wij willen graag aandacht vragen voor een zorgelijke situatie die zich vanochtend (10 januari

2025) heeft voorgedaan in Rijswijk. Opmeerdere plekken in onze gemeente zijn fietsers

uitgegleden vanwege gladheid, wat heeft geleid tot een groot aantal ongelukken en het

inzetten vanmeerdere ambulances.

Onze vragen zijn:

1. Is er op 9 januari 2025 gestrooid, en zo ja, welke wegen en fietspaden zijn toen

meegenomen in het strooibeleid?

2. Wat kunnenwe doen om in de toekomst zulke situaties te voorkomen? Is er

bijvoorbeeld ruimte voor verbetering in de planning of uitvoering van het strooibeleid

van november 2023?

3. Hoe kunnen inwoners beter geïnformeerdworden over gladheid en de veiligheid van

fietspaden?

Het is duidelijk dat veiligheid op deweg, enmet name voor fietsers, topprioriteit moet hebben.

Wij hopen dat dit bericht een constructieve discussie op gang brengt en dat er snel actie wordt

ondernomen.

Anthony Zoghbi

Wij. Rijswijk




